
zwracam siq z uprzejma pro6ba o naprawienie jezdni, kt6rajest przedtuzeniem ulicy t<u;awstie;,trryZ"r."i"l ut. Kruszyriskq w kierunkuwiaduktu ul. Wronia

iest to odcinek ok.100 ,"^tfoyy, kt6ry wyglqda fatatnie i swym otoczeniemszpeci wyglqd. Market ALDl., sklep ,"0f"*v, fiJzagospooarowali sweotoczenie bardzo ladnie zai t;n kr6tkj odcinek drogi, kt6ry miejscami nie majezdni asfaltowej psuje wvelEg, estetykq i..g;rpoir.wanie tej czg5ci osiedla
l:1roii: tym bardziej,2e bardzo duza itoii olOU przy;ezOnych odwiedza tenrejon. Nie jest to du2y wydatek wiqc,.d.e;; ;;;" ou,tv b/r naprawionv.
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